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Sammanträdesprotokoll 
Stadsdelsnämndens  
PENSIONÄRSRÅD 
Spånga -Tensta 
2006-12-07 

 
 
 
Justerat 2006-12-18 
 
 
................................                        ................................... 
Iris Johnsson                           Bo Werner 
 
Ordförande:                           Iris Johnsson (PRO) 
 
Ledamöter:                            Bo Werner (SPF) 
                                               Eva Andersson (PRO) 
                                               Berta Eriksson (PRO) 
                                               Karl Nordlander (PRO) 
                                          
Mats Dahlbom, Lennart Söder, Sven Larsson, May Westberg 
och Jan Nordgren har anmält förhinder. 
 
I tjänsten, sekreterare, Birgitta Carlander, avdelningen för äldre 
och funktionshindrade. 
 
1. Sammanträdet öppnades.  
 
2. Dagordningen godkändes 
 
3. Val av justerare. Till justerare utsågs Iris Johnsson och Bo 

Werner  
 
4. Besök av Gunnel Dahlin, avdelningschef, Äldre och 

Funktionshindrade. 
Gunnel informerade om de förslag som finns i nya 
majoritetens budget. Vår förvaltning får ett tillskott på 6 
miljoner till äldreomsorgen men då det är ett underskott 
sedan tidigare och vi inte kommer att få pris och 
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lönekompensation blir det nog inte något tillskott i 
slutänden. 
De uppdrag som stadsdelsnämnderna får är bland annat 
satsning på öppna verksamheter, utevistelser, kost frågor, 
stöd till anhörigvårdare, utveckling av hemtjänsten, 
kompetenshöjning. Likaså ska servicehusen behållas och 
man ska se över behoven av profilboenden.   
När gäller kostfrågor och öppna verksamheter har 
förvaltningen fått projektpengar från Socialstyrelsen för att 
kunna anställa en dietist på halvtid och en arbetsterapeut till 
dagverksamheten Blåklockan. Från Länsstyrelsen får vi även 
nästa år pengar för att fortsätta med anhörigstödjare. 
Eftersom Kompetensfonden försvinner vid årsskiftet får 
utbildningssatsningar göras inom stadsdelen i större 
utsträckning för att höja kompetensen. 
 
När det gäller ”boendeplanen” berättar Gunnel kort att 
Spånga - Tensta inte kommer att ha några större behov av 
flera platser. Bromma kommer att ha en överkapacitet och 
Hässelby- Vällingby kommer att sakna platser. Det som 
dock kan komma att behövas i vår stadsdel är demensplatser.   
     

     ”Fixartjänsten” kommer det att tas beslut om i 
      Kommunfullmäktige i januari. Kostnaden förslås till  
      185 kronor/timme. Hos oss finns redan en person anställd  
      för uppdraget. 
 
     En fråga ställdes om hjälpmedelsförråd och den frågan får vi  
     ta med till Landstinget som har ansvar för detta för personer   
     i eget boende. 
 
5. Godkännande av Stadsdelsnämndens Pensionärsråds-   

protokoll från 06 11 09 
Bo Werner berättar om de fruktlösa försöken att nå xxxxx 
xxxxxxxxx med anledning av ombyggnaden av Spånga C. 
Frågetecknen är också många kring ”Trafikgruppen” då 
Rinkeby kommer att gå ihop med Kista. Man enas om att 
avvakta till det nya rådet i Rinkeby-Kista är tillsatt.   
 
Protokollet godkänns och läggs till handlingarna. 
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6. Anmälan av inkomna protokoll. 
     Bo Werner redogör kort för innehållet 

• Lokala handikapprådet 06 11 01, 
Där diskuterades bland annat de nya reglerna för 
färdtjänst och synpunkter fanns att besluten om 
riksfärdtjänst måste tas så långt i förväg. 
Orienteringstavla på Tensta servicehus efterlyses.  

• Rinkeby SPR 06 10 30. Äldreborgarrådet har besökt 
deras äldrecentrum. Önskemål finns om seminarier för 
äldre om äldrefrågor. Remiss om ”äldrekollo” har 
besvarats. 

 
7. Rapporter och skrivelser 

• Balanslistan, se bilaga 1.  
Önskemål om att bjuda in äldreborgarrådet Eva 
Samuelsson till SPR under våren. 
Ett gemensamt möte med LPR ska planeras in. 

• Protokoll från trygghetsvandringarna delades ut. 
Rådet vill framföra sin uppskattning till dessa 
vandringar och hoppas att de återkommer varje år. 

 
           

8. Information från stadsdelsnämndens sammanträde och    
övrig information från förvaltningen, se under punkt 4 
 

9. Övriga frågor 
Nästa sammanträde blir torsdag den 11 januari kl 09.00.  
 

10. Mötet avslutas  
 
 
Bilagor.  

1. Balanslista 
 
 
För  anteckningarna svarade: 
Birgitta Carlander 


